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Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Laren 

 

Onderwerp: 

Voorgenomen bomenkap Stationsweg 

        Laren, 28 november 2022 

 

Overeenkomstig artikel 32 van het ‘Reglement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van de raad Laren 2018’ stellen we u de hierna volgende 
vragen ter mondelinge beantwoording in de raadsvergadering van 30 november 2022. 
 

Toelichting 

Onduidelijke publicaties met deels onjuiste informatie omtrent locatie in de aanvraag 
gemeentelijke bomenkap aan de Stationsweg hebben de afgelopen weken voor 
verwarring en ophef gezorgd. Gezien de locatieaanduiding werd gevreesd dat deze kap 
nodig was voor de ingang parkeergarage van le Gare. 
 
Bij navraag echter bleek deze aanvraag voort te komen uit een ‘Bomeneffect-analyse’ 
van mei 2016, die ten behoeve van rioolvervanging Hoefloo, Houtweg en Stationsweg 
was opgesteld. De conclusie ten aanzien van de status van de bomen Stationsweg/B. van 
Nispen van Sevenaerstraat luidde toen: 

 2 kastanjes hebben kastanjebloedingsziekte, hetgeen een snel verloop kent; 
 6 eiken hebben dood hout in de kroon en 2 overbelasting in de kroon, hetgeen 

tot takbreuk kan leiden met als gevolg letselschade. 
 

Vragen: 

1. Bovenstaande constatering is 6,5 jaar geleden gedaan. Wat is de huidige status 
van de bomen? 

2. Ten aanzien van de eiken: gezien de urgentie van vallend hout en de zorgplicht 
die de gemeente heeft nemen wij aan dat de te zware kronen inmiddels zijn 
gedund en het dode hout verwijderd. Zo ja, is de urgentie tot kap hiermee 
vervallen? Zo nee, waarom zijn deze werkzaamheden niet uitgevoerd? 

3. Ten aanzien van de kastanjes: wat is er gedurende 6,5 jaar gedaan aan de 
behandeling van de kastanjebloedingsziekte? Bent u bekend met de 
warmtebehandelingstechnieken van de universiteit van Wageningen? En hoe zit 
het met het snelle verloop van de ziekte, nu 6,5 jaar later?  

Kortom: 
4. Wat is de huidige gezondheidsstatus van de bomen? Bent u bereid te vragen om 

een second opinion op dit moment? 
5. Indien de bomen nog niet zijn behandeld/gesnoeid, bent u bereid dit alsnog te 

laten doen, opdat deze waardevolle bomen behouden kunnen blijven? 
 

Gezien onze vragen over de bomen mag het u duidelijk zijn dat wij twijfelen aan de 
geldigheid nu van de conclusie uit het rapport van 2016, dat de bomen moeten worden 
gekapt. We vragen u dan ook er alles aan te doen om de 8 oude, karakteristieke bomen 
aan de Stationsweg/hertenkamp voor Laren te behouden. 
Wij zien uw antwoorden op onze vragen met belangstelling tegemoet. 
 
Jacqueline Timmerman 
fractie Liberaal Laren 


